
Referat FAU 28.10.2024 
Sted: Skolen 
 
 
Saker: 

1: Konstituere FAU, med info om jobb som er gjort og hva FAU er til for 

2: Vedta årshjul 

3: Innspill/ideer foreldremøter. Tema mm 

4: Rektors hjørne, inkl skolens jubileum 

5: Evt 

 
Konstituere FAU 

Det velges en fra hvert trinn som står i 2 år. Den som ikke velges er vara. De som ikke kan komme 

må selv kontakte vara for å møte istedenfor. 

Oppdatert kontaktliste sendes ut. 

 
FAU representanter: 

 
Roar Osmundsen Leder FAU 

 
Kristina Walker-Norlòf nest-leder 

6A Hege Gjermundsen referent 

1A  Line Skeivoll Olsen Møter fast 

2B Camilla Robertsen Hatløy Møter fast 

3C Renate Rasmussen Møter fast 

4A Kristina Walker-Norlòf,  Møter fast 

5C Johanne Skutlaberg Møter fast 

7B Henriette Tvedt Møter fast 

Toppen Terje Thorsen Møter fast 

 
Info hva FAU har jobbet med: 

Flere ulike saker som er jobbet med, de største: 

• Uteområdet for alle + at en mangler tilpasset for kompetanseavdelingen 

• Bruke kunst for å skape utemiljø, gjenspeile slagordet for skolen: Vi spiller på lag. 

• Elevpåvirkning, skolehave. 

• Trafikksituasjonen 

• God veileder til foreldrekontakter/foreldrenettverk 

• Foreldremøte-temaer- oppveksthverdagen 

Input: Velforeningen ønsker samarbeid om bla. Barka/uteområdet og at FAU er med på det. 

 

Vedta årshjul: 

Vedtatt kl. 17.30 -19.00 



• 2. des  

• 13. januar 

• 24. februar (reservemøte) 

• 31. mars 

• 12. mai 

 

Innspill/ideer foreldremøter. Tema mm 

• Tips: Dembra fra Arkivet. Hvordan vi bruker språket?  
Viktig tema, ha inn: hva har vi gjort som har fungert, kommet med suksesshistorier – 
konkretisere tiltak. 

• Sosiale medier er alltid aktuelt. 

• Forslag: Mobilfri uke/skjermfri uke, felles på hele skolen – en 5. klasse elev sitt forslag.   

• Jessie igjen – var på møtet i 2022.  
FAU tar veldig gjerne imot tips og ideer, send Roar eller Rektor. 

 
Ny skolestruktur 

Vi er ikke påvirket direkte. Men det ligger forslag/innspill inne med argumenter for oppgradering 
av utemiljøet. 
Tilstand skolen: byggene er fikset etter hvert. Vi har en del vedlikehold, som tas etter hvert, ikke 
store prosjekter. Vi ser at en trenger en større renovering, for det forfaller mer og mer. Bla. bygg 
E og D, er det råte i veggene. Vi trenger også å oppgradere el- anlegget. Dette i tillegg til utemiljø, 
legges til i forslaget/innspill som Roar skriver. 
 

Rektors hjørne: 

• Ansattgruppe og elevgruppe – god stemning. 

• Kompetanseavdelingen (27 elever):  her skjer det en del. Elisabeth slutter, Thora Hadland 
overtar. Jobber med fasiliteter for avdelingen ute. Har startet opp på bygg H. 

• Dekomp – samarbeid med UIA. Arbeider med bla. Aktiv elev:  de er mye på Cromebook, 
hvordan utnytte potensialet med hverandre og uteområdet. Elever skal bli integrert i 
klassemiljøet, bruke fellesskapet i undervisning. 

• 1.klasse ble to klasser isteden for 3. Har hatt evaluering på det, og læreren opplever at de får 
mer flyt i læringen. Lettere å hjelpe de som trenger litt ekstra når en har to kontaktlærere.  
Kommentarer fra foreldre: utfordrende å invitere alle for eksempel hjem når det er 17 gutter. 
Men positive til hvordan oppstarten har vært. Her bør en også være ekstra oppmerksom som 
foreldre at vi holder på vennegrupper osv., slik at alle blir inkluderte. 

 
Punkter fra tidligere referat: 
Saker som tas med videre: 

• Registrere FAU som forening: 
Kommet spørsmål vi kan ha konto for eksempel til 17. mai, slik at ikke dette må gjøres av foreldre 
privat. Da må vi i tilfelle registrere FAU som forening. 

• Ulike synspunkter kom frem ang. forening, både for og mot. 

• Argument for: vi kan søke om støtte til foreningen fra ulike ordninger. 
Ikke tatt noe endelig vedtak, men er nå tatt opp til diskusjon. Saken tas videre neste gang. 

 

Neste møtet: 2.desember 

 


